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Zápis zo zasadnutia Akademického senátu FHV INIZA 
 
 
Dátum konania: 29.5.2017 
Miesto konania: AD 312 
Čas:                          13,00 hod. 
 
Prítomní členovia AS FHV UNIZA: PaedDr. Dalibor Gonda, PhD. ,  Mgr. Eva Augustínová, PhD.,  
Damián Michalco,   Mgr. Marian Grupáč,  PhD.,  Mgr. Marek Hampl,  PhD. , PaedDr. Milan 
Kubiatko, PhD.,  PaedDr. Rastislav Metruk, PhD., Lukáš Blažej, Natália Žitníková, Michal 
Moravec, , PhDr. Marek Grejták, MgA.  Emília Sadloňová, PhD., RNDr. Adrian Kacian, PhD., 
 
Neprítomní členovia:., PhDr. Bronislava Jakubíková, PhD,   Karol Kašík, Dávid Gálik 
 
Hostia: doc. PaedDr. Vlasta Cabanová, PhD., Mgr. Eva Leláková, PhD., prof. PhDr. Boris Banáry,  
PhD., Mgr. Jana Dzuriakova,  PhD.,  doc. PaedDr. Katarína Valčová, PhD., prof. PaedDr. Jaroslav 
Mazurek, Csc., Mgr. Jarmila Majerová, PhD., PhDr. Kristýna Balátová Ph.D.,PhDr. Jana Kupková, 
prof. PhDr. Helena Grecmanová, Ph.D., Ing. Jana Gabrielová, Dr.h.c..prof. Rudolf Dupkala, CSc. 
 
Program zasadnutia: 
 
1.   Otvorenie.  
2.   Prerokovanie nového študijného programu Sociálna pedagogika. 
3.   Schvaľovanie organizačnej zmeny – presun DPŠ pod KPŠ FHV UNIZA. 
4.   Schválenie vyhlášky a volebnej komisie pre doplňujúce voľby pre doplňujúce voľby do AS   
      FHV UNIZA.    
5.   Schvaľovanie rozpočtu FHV UNIZA pre r. 2017 
6.   Rôzne 
7.   Záver. 
 
 
 
 
 
 
1. Otvorenie. 
     Predseda AS FHV UNIZA, PaedDr. Dalibor Gonda, PhD. privítal všetkých prítomných a  
     otvoril zasadnutie AS FHV UNIZA, konštatoval, že AS FHV UNIZA je uznášaniaschopný  
     a následne prebehlo hlasovanie o schválení programu zasadnutia AS FHV UNIZA a  
     hlasovanie za verejné nahrávanie zasadnutia AS FHV UNIZA. 
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 Hlasovanie o programe zasadnutia AS FHV UNIZA. 
 

počet prítomných členov AS FHV UNIZA 13 
 za  13 
 proti 0 
 zdržali sa 0 

 
Program zasadnutia AS FHV UNIZA bol schválený. 
 
 
 
 
Hlasovanie za verejné nahrávanie priebehu zasadnutia AS FHV UNIZA. 
 

počet prítomných členov AS FHV UNIZA 13 
 za  13 
 proti 0 
 zdržali sa 0 

 
Verejné nahrávanie zasadnutia  AS FHV UNIZA bolo schválené. 
 
 
 
 2. Prerokovanie nového študijného programu Sociálna pedagogika. 
 
      Prof. PhDr. Helena Grecmanová predstavila nový študijný program Sociálna pedagogika 
      v bakalárskej forme štúdia, ktorý rešpektuje súčasné požiadavky spoločnosti na absolventa  
      (vychovátelia, sociál. pedagógovia a pod. nielen vo vzdelávacích zariadeniach). 
      Program Sociálna pedagogika v magisterskej forme, umožňuje nielen študentom s b.c.  
      stupňom  vzdelania pokračovať v štúdiu na Mgr. stupni, ale aj absolventom s b.c. vzdelánim,  
      ktorí  ukončili štúdium skoršie a chcú si zvýšiť kvalifikáciu na Mgr. stupeň. 
      PhDr. Kristína Balátová Ph.D. doplnila, že absolventi s novým študijným programom sa 
      uplatnia pri práci so seniormi  a v poradenskej službe mimo školských zariadení. 
      Doc. RNDr. Adrian Kacian, PhD. položil otázku v čom je program iný ako predchádzajúci, 
      nakoľko pôvodný program neprešiel akreditáciou. 
      PhDr. Kristína Balátová, Ph.D. odpovedala, že program je úplne nový, rešpektuje súčasné 
      požiadavky trhu, bol posílený o predmety, ktoré sú kľúčové pre predmet soc. pedagogiky. 
      Doc. PaedDr. Vlasta Cabanová, PhD. vysvetlila prečo „starý“ študijný program neprešiel 
      akreditáciou, bol postavený pre požiadavky vtedajšieho záujmu.  
      Prof. PhDr. Helena Grecmanová, Ph.D. upozornila, že orientácia vývoja pedagogiky 
      je potrebná smerom ku  gerontopedagogike. 
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 3. .   Schvaľovanie organizačnej zmeny – presun DPŠ pod KPŠ FHV UNIZA. 
 
          Doc. PaedDr. Vlasta Cabanová, PhD. zdôvodnila návrh presunu DPŠ pod katedru 
          pedagogických štúdií, nakoľko DPŠ je ekvivalent pedagogickému základu. Podlieha 
          akreditačnej rade MŠ.   
          Mgr. Eva Augustínová, PhD. – pod KPŠ v rámci organizačnej zmeny (presun DPŠ), 
          budú preúčtované aj finančné prostriedky. V prípade vyžiadania pedagogických  
          pracovníkov z inej katedry pre výučbu DPŠ budú prevedené aj finančné prostriedky 
          na príslušnú katedru, z ktorej pedagogický pracovník bol uvoľnený. 
          Doc. PaedDr. Vlasta Cabanová, PhD. – prehlásila, že bude prijatý model pre priame  
          prideľovanie  finančných prostriedkov na katedry zabezpečujúce ďalšie aktivity vo  
          výučbe (DPŠ, rozširujúce štúdium a pod.). 
          Mgr. Eva Augustínová, PhD. poznamenala, že tento model by mohol byť prijatý od 
          septembra 2017. 
          RNDr. Adrian Kacian, PhD. upozornil na zosúladenie financovania administratívnych 
          pracovníkov v zmysle platnej organizačnej štruktúry. 
 
 
 
 
 
          Hlasovanie o navrhnutej organizačnej zmene (presun DPŠ na KPŠ) 
 

počet prítomných členov AS FHV UNIZA 13 
 za  8 
 proti 0 
 zdržali sa 5 

 
           Organizačná zmena (presun DPŠ na KPŠ) bola schválená . 
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4.   Schválenie vyhlášky a volebnej komisie pre doplňujúce voľby   
       do AS FHV UNIZA.   

        

 

        Predseda AS FHV UNIZA dal návrh na schválenie Vyhlášky o doplňujúcich voľbách do    

        zamestnaneckej časti AS FHV UNIZA - vyhlásenie volieb na uvoľnené miesto 

       jedného senátora zamestnaneckej časti AS FHV UNIZA.  
 
            
 

 

 

Hlasovanie o verejnom hlasovaní členov volebnej komisie  

počet prítomných členov AS FHV UNIZA 13 
 za  13 
 proti 0 
 zdržali sa 0 
 

Verejné hlasovanie bolo schválené. 

 
 
Hlasovanie o zložení volebnej komisie: RNDr. Adrian Kacian, PhD. – predseda, 
                                                                            PaedDr. Dalibor Gonda, PhD. – člen, 
                                                                            MgA.  Emília Sadloňová, PhD. – člen, 
 
     Hlasovanie za  členov volebnej komisie. 
       

počet prítomných členov AS FHV UNIZA 13 
 za  13 
 proti 0 
 zdržali sa 0 

 
      Volebná komisia bola schválená v navrhnutom obsadení.                                                                       
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      Hlasovanie za schválenie Vyhlášky o doplňujúcich voľbách. 
      

počet prítomných členov AS FHV UNIZA 13 
za 13 

proti 0 

 zdržali sa 0 
 

 Vyhláška o doplňujúcich voľbách bola schválená. 

 
 

    

5.   Schvaľovanie rozpočtu FHV UNIZA pre r. 2017. 
       Dekanka FHV UNIZA Doc. PaedDr. Vlasta Cabanová, PhD. predložila návrh rozpočtu FHV 
       UNIZA pre r.2017. 
       Jednotlivé body návrhu rozpočtu FHV UNIZA predstavila tajomníčka fakulty 
       Ing. Jana Gabrielová. 
       Mgr. Eva Augustínová, PhD. – predsedníčka Hospodárskej komisie AS FHV UNIZA 
       konštatovala, že hospodárska komisia AS FHV UNIZA nemá k predloženému rozpočtu 
       pripomienky. 
       Dr.h.c..prof. Rudolf Dupkala, CSc.  ocenil zachovanie kritéria solidarity pri rozdelení   
        finančných prostriedkov na jednotlivé katedry. 
 
 
      Hlasovanie za schválenie rozpočtu FHV UNIZA pre r.2017. 
         

počet prítomných členov AS FHV UNIZA 13 
za 13 

proti 0 

 zdržali sa 0 
 
       Rozpočet FHV UNIZA pre r. 2017 bol schválený. 
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 6.  Rôzne. 
 
 
       Predseda senátu AS FHV UNIZA PaedDr. Dalibor Gonda,  predložil návrh na zrušenie  
       uznesenia v bode 7b) zo zasadnutia AS FHV UNIZA zo dňa 25.4.2017 z dôvodu  
       legislatívnych prekážok.  RNDr. Adrian Kacian, PhD. prečítal konečné znenie návrhu. 
       Plné znenie paragrafu 12, organizačného poriadku FHV UNIZA zo dňa 24.4.2017 by ostalo 
       v platnosti.  
 
       Hlasovanie o schválení návrhu na zrušenie uznesenia v bode 7b) 
       zo zasadnutia AS FHV UNIZA zo dňa 25.4.2017. 
 

počet prítomných členov AS FHV UNIZA 13 
 za  13 
 proti 0 
 zdržali sa 0 

 
     Návrh na zrušenie uznesenia v bode 7b) zo zasadnutia AS FHV UNIZA zo dňa 25.4.2017 
     bol schválený. 
 
       

      Predseda AS FHV UNIZA, PaedDr. Dalibor Gonda, PhD.  podal návrh na doplnenie člena  

      Hospodárskej komisie AS FHV UNIZA za  doc. Mgr. Michala Valča, PhD.,  ktorý 

      ukončil členstvo v AS FHV UNIZA. 

      Bol predložený návrh  na nového člena Hospodárskej komisie AS FHV UNIZA:  Mgr. Marian 
Grupáč, PhD.  ktorý s návrhom súhlasil.  

 

       Hlasovanie za doplnenie nového člena Hospodárskej komisie AS FHV UNIZA. 

počet prítomných členov AS FHV UNIZA 13 
 za  10 
 proti 2 
 zdržali sa 1 

 

     Mgr. Marian Grupáč, PhD. bol zvolený do Hospodárskej komisie AS FHV UNIZA. 
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   4. Záver. 
 

   Predseda AS FHV UNIZA PaedDr. Dalibor Gonda, PhD. poďakoval prítomným za aktívnu    
účasť  a ukončil zasadnutie AS FHV UNIZA. 

    
     
 
 
  
 
 
 
 

 zapísal: Ing. Aleš Obr                                                           PaedDr. Dalibor Gonda, PhD. 

 V Žiline 29.5.2017                                                                     predseda AS FHV UNIZA 

 

                     

  

 
 
 
       
      

 
 

   
       
 
      
 
     
 
 
  
 
 
 
 


